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Book Description 

Goosebumps is a series of children's horror fiction novellas created and authored by R.
L. Stine. Sixty-two books were published under the Goosebumps umbrella title from
1992 to 1997, the last one being Monster Blood IV. 

Synopsis: 

They're creepy and they're crawly -- they're totally disgusting! Obsessed with worms?
That's putting it mildly. Todd is so fascinated with worms, he keeps a worm farm in his
basement! Most of all, Todd loves torturing his sister and her best friend with worms.
Dropping them in their hair. Down their backs. Until one day, after cutting a worm in
half, Todd notices something strange. The rest of the worms seem to be staring at him!
Suddenly worms start showing up in the worst places for Todd. In his bed. In his
homework. Even in his spaghetti!
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go

评论

so gross

-----------------------------
像读书本身一样去读英文书，如果一本英文书的译本你不愿读那就不要读这本英语书。
goosebumps系列到此为止。

-----------------------------
封面太膈应人了。Patrick是个坏孩子，又抄袭人家，又在漫画中丑化人家。而且渗人的
古宅也不了了之，结尾部分巨虫的出现的部分篇幅太短了。

-----------------------------
我有两颗心，一颗善，一颗恶 看完这本书后就只剩善心了 因为…… 恶心死了

-----------------------------
一个喜欢玩worm并捉弄别人的熊孩子，最后差点被一个巨worm吃掉。后来改玩蝴蝶
，结果遇到一个床单一样大的蝴蝶，不知道是不是被吃掉了

-----------------------------
//2014.11.10 看完我只有想说“that's really gross!!!!"

-----------------------------
熊孩子自己作死

-----------------------------
看完只想说：好恶心！！！
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